
Styrelsemöte Upplands Vallhundsklubb  

Den 6 maj 2024 

Mörtsunda gård (hemma hos Anna Engström) 

Närvarande:   Anmält förhinder: 
Anette Stafring, kassör  Birgitta Ulväng, ordförande 
Lotta Treiberg, sekreterare  Elin Esperi, v ordförande 
Anna Engström  Anna Edbom, suppleant 
Isabel Månsson 
Cilla Höglund 
Mikael Franzén, suppleant 
 

§ 1.  Mötets öppnande 
Anna välkomnade alla till mötet som därmed förklarades för öppnat. 

 
§ 2. Ordförande för mötet 
Mötet beslöt att utse Lotta som mötesordförande. 
 
§ 3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen gicks igenom och fastställdes. 
 
§ 4. Val av sekreterare för mötet 
Lotta utses att skriva mötets protokoll. 
 
§ 5. Val av justerare 
Anna utsågs att justera protokollet. 
 
§ 6. Föregående mötesprotokoll 
Protokoll från den 10 mars lästes igenom och lades till handlingarna. 
 
§ 7. Ekonomi 
a) Rapport 

Anette meddelade att det inte hade hänt några större förändringar gällande klubbens 
ekonomi sedan föregående möte.  

 
b) Klubbens material 

Innan kvällens möte samlades styrelsen och gick igenom klubbens stora släp. En 
inventarielista gjordes och bifogas detta protokoll.  
 
Anette tar med sig klubbens grindar hem från Anna, då hon senare ska ha tävlingar samt 
att nötsektionen också kommer att behöva grindarna för sina nöttävlingar i Knutby. 
 
Mötet beslöt att beställa nya VP-medaljer då de nu är helt slut. Anette får i uppdrag att 
beställa dessa.  
 
Eventuellt behöver de vita trägrindarna att målas om. 
 
Anna meddelade att hundvästarna (för funkishundarna) nu är klara och finns i släpet.  
 
Nytt tillfälligt elnätstaket behöver införskaffas då det gamla är trasigt.  
 



Två till tre plastbackar med lock behövs för att förvara saker i släpet.  
 
Cilla påminns om att införskaffa de saker som styrelsen beslutat om tidigare. 

 
             § 8.  Information 
 

a) Hemsidan 
Cilla får i uppdrag att uppdatera klubbens hemsida gällande kurser och instruktörer. 

 
b) Facebook 

Inget att rapportera. 
 
              § 9.  SVaK och Omkring 

a) Fullmäktigemöte i maj. 
Cilla rapporterade att det hade varit ett lugnt årsmöte, inte så många diskussioner 
och styrelsen förslag angående att avslå eller tillstyrka motionerna gick igenom. 
 
Efter fullmäktigemötet har det varit diskussioner angående ett beslut som SVaK:s 
styrelse har tagit angående att godkänna ISD-reggade hundar att tävla fullt ut i 
Sverige trots att de inte är registrerade i SKK. Styrelsen har, efter protester, sedan 
dragit tillbaka sitt beslut. Vi avvaktar mer information i ärendet och om de vakanser 
som i samband med detta uppstod i styrelsen kommer att tillsättas genom ett extra 
fullmäktigemöte.  

 
                 § 10.    Medlemsvård och aktiviteter 

Mycket glädjande så har klubben ett Klubbmästerskap samt IK 1 tävling att se fram 
emot. Den 27-28 juli hos Max Åling i Färentuna, Ekerö. Domare för tävlingarna är 
Sven Sognevik.  

 
                  § 11.   Beslut mellan styrelsemöten 
     Inga sådana beslut har tagits. 
 
                  § 12.    Rapport från sektionerna 

a) Fårsektionen 
Den 25 mars var det uppstartsmöte hemma hos Micke Franzén på Väddö. Många 
tävlingar planeras det under försommar och sommar. Bland annat kommer Anna 
på Mörtsunda bjuda in till IK 1 och IK 2 tävlingar den 24-25 augusti och den 31 
augusti och 1 september i Tranvik.  

 
b) Nötsektionen 
       Den 17 mars var det planerings- och uppstartsmöte för nötsektionen i Knutby. 
       Nötsektionen har ”öppna” (anmälan krävs) träningar onsdagar och söndagar i       

        Knutby hos Ulf Carlsson. Det är väldigt populärt med många deltagare. VP planeras 
        till i höst. 
 

c) Utbildningssektionen 
Det meddelades att Elin Esperi fick chans att skuggbedöma som domare på tävling 
under Valborgshelgen i Lissma.  
 
Instruktörskurs steg 2 blev tyvärr inställd på grund av för få anmälda.  
 
Lotta kontaktar Karin Olsson för att hålla fortlöpande kontakt/information.  



                   § 13.  Övriga frågor 
                                     Inga övriga frågor fanns anmälda. 
 

§ 14.  Nästa möte 
Mötet diskuterade om nästa möte ska vara någon gång i augusti, antingen vecka 
33 eller 34. Då Birgitta inte kunde delta i kvällens möte beslutar mötet att vi 
frågar Birgitta vilken dag som passar henne bäst.  

 
§ 15.  Avslutande av möte 

Mötet avslutas och vi tackar alldeles särskilt för en god middag och en väldigt 
rolig och trevlig kväll på Mörtsunda. 
 

 
 
Mötesordförande samt sekreterare  Justerare 
 
 
 
 
 
Lotta Treiberg    Anna Engström 
                      
              
 
 


